
Kokemäen Pallo ry  PÖYTÄKIRJA   9/2018 

 

 

 

JOHTOKUNNAN KOKOUS 

 

Aika: Tiistai 5.9.2018 klo 19:15 

Paikka:     Teljän talo 

Läsnä: Kari Sippola 
 Jaana Sinkko 
 Sami Reinikainen 
 Hanna Reikko-Heikkinen 
 Erno Isomäki 
  
  
Poissa:   Eija Jaansalu 
 Jorma Isomäki 
  
  
1. Kokouksen avaus 

 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 19:18 

 
2. Pallotanssit 

Ennakkolippuja pallotansseihin myytiin 178kp. Ennakkolipun ostaneista paikalle saapui 62 henkilöä. 

Ovelta myytiin vielä 97 lippua. Tuottoa lipunmyynnistä kertyi 2750e. Joukkueille tästä summasta 

tilitetään 350e. Kokonaisvoittoa tanssien järjestämisestä saatiin (lipunmyynti + kioskin tuotto) 1929e. 

P10 ja P11 joukkueille maksetaan 50€/joukkue talkootyöstä, kun osallistuivat kioskimyyntiin. 

Pallotanssit pyritään järjestämään jatkossa vuosittain. 

 

3. Jokkiskisat 

Jokkiskisojen lipunmyyntiin saatiin lipunmyyjät kasaan useammasta eri joukkueesta. Lipputuloja kertyi 

360e. Summa on jyvitetty myyjien joukkueille. 

 
4. Talvivuorot  

 
Syyskuussa pidetään valmentajille talvivuoropalaveri. Alustavasti sovittiin palaverin ajankohdaksi 26.9. 
klo 19:30. Paikkana Sataedu. Pääosin salivuorojen tarve alkaa vasta marraskuussa. 



 
 

5. Tekniikkakilpailut 
 

Tekniikkakilpailun järjestämisestä sovitaan valmentaja-ja toimihenkilöpalaverissa. Näillä näkymin 

tekniikkakilpailut järjestetään lokakuun alussa. 

 
 

6. Kauden päätöstilaisuudet 
 
Seuran kauden päätöstilaisuus pidetään 4.11. koulukeskuksen auditoriossa. Kahvitus alkaa klo 17.30, 
itse tilaisuus klo 18. Sami varaa tilan, Kari varaa pullat. 
Toimihenkilöiden kauden päätöstilaisuuden järjestämistä pohditaan valmentaja- ja 
toimihenkilöpalaverissa. 
 
 

7. Satakunnan seurojen yhteinen tyttöpalaveri 
 
30.8. oli Piirin järjestämä tyttöpalaveri, mukana oli 21 seuraa Satakunnasta. Seurojen jakautumista 
kolmeen eri kategoriaan (a-taso pieni seura, keskittyy alle 12-vuotiaisiin, b seura vähän isompi, c isoin) 
luonnosteltiin. Jaottelussa on ajatuksena, että pienemmät seurat saavat valmennus- ja koulutusapua 
ylemmän tason seuralta. Tällä tavoin saataisiin pelaajille luotua pelaajapolku mahdollistamaan 
kehittymistä pidemmälle. KoPa kuuluisi a-kategoriaan.   
 
 

8. Seurakehityshanke 
Seurakehityshankkeen aloitusseminaari oli Turussa alkuvuodesta, loppuyhteenvetopalaveri pidettiin 
2.10 Pitkäjärvellä. Tavoitteeksi hankkeelle oli kirjattu tyttöpelaajien määrän lisääminen. Tavoitteena oli 
muodostaa kevään jalkapallokoulusta uusi tyttöjoukkue ja nostaa T10 pelaajamäärä neljääntoista. 
Ennen hankkeen alkua KoPalla oli 19 tyttöpelaajaa, nyt tyttöpelaajia on 32. Jalkapallokoulusta ei saatu 
uutta tyttöjoukkuetta (vain 2 tyttöä osallistui). T10 joukkueessa on nyt 14 pelaajaa. Valmennus- ja 
toimintasuunnitelma alle kymmenvuotiaille on tekeillä. Muihinkin joukkueisiin saatiin myös lisää 
pelaajia.  Lisenssipelaajia saatiin lisää 51.  Naisten harrasteryhmä aloitti keväällä. Aluksi ryhmässä oli 
jopa 30 pelaajaa, sittemmin kävijämäärä on vakiintunut noin kymmeneen. 
 
 

9. Seuramaksut 
 
Seuramaksun korottamiseen on paineita. Taloudenhoidon ja lisenssiasiat on kuluvana vuonna hoitanut 
Sami Reinikainen. Nämä ovat aikaavieviä tehtäviä ja tulevalle kaudelle pitää löytää kuhunkin tehtävään 
erikseen vastuuhenkilö seuran sisältä, tai muutoin tehtävät on pakko ulkoistaa. Tästä tulisi tietenkin 
kustannuksia. Seuramaksua on joka tapauksessa jatkossa korotettava. Pohdittiin hieman maksun 
luonnetta, vuosi / kausimaksu.  
 
 

10. Muut asiat 
 
La S-marketin pihatapahtuma klo 10- 13.30. Paikalla pallotutkan kanssa ovat luvanneet olla Sami 
Reinikainen ja Jorma Isomäki. 
 



 
 
 

11. Seuraava kokous 
 
Seuraava kokous pidetään 3.10. 19.15 Teljän talolla. 
 
 

12. Kokouksen lopetus 
 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.48 

 
  
 

 

Kokemäellä 5.9.2018 

 

Sami Reinikainen  Hanna Reikko-Heikkinen 
puheenjohtaja  sihteeri 
 


